
Helios bestyrelsesmøde 7. august 2023 kl. 19-21.30, Mødelokalet
1. sal.

Indkaldt: Lars Kensmark, Hans Henrik Hedemann, Hanne Holm, Johnny Elkjær, Sofie Raviv,
Nils Thobo-Carlsen, Peter Eduard, Annette Christiansen. Suppleanter - træder ind i
bestyrelsen på skift: Oliver Streich, Flemming Helsted så længe MetteMarie Bjerregaard har
orlov.
Afbud: Hanne Holm, Sofie Raviv.

Ordstyrer: Lars eller Sofie.
Referent: LK

Dagsorden:
Karakter XX Forklaring kommentarer Referat

1. Godkendelse af
referat fra d. 5.
juli

ingen kommentarer

2. Godkendelse af
Dagsorden

3. Nødudgang fra
mødelokalet

LK
PE

Afholdt møde med
Anne L Jespersen fra
kommunen

referer fra mødetPeter Eduard
med Hanne arkitekt fra
kommunen. der er forskellige
muligheder, fx udgang via teknik
rum, eller hyre en ekspert der
kan lave kreative løsninger
godkendt af brandberedskabet.
Peter holder kontakt med Anne.
BK regler gennemgås. Peter vil
være tovholder på sagen, i
forhold til Anne.

4. Brandrapporte
n, hvad er der
meldt tilbage?

SR Vi afventer svar fra Per Hansen,
kommunen, som har lavet
rundering sammen med
brandinspektører. Lars tager fat
i Per Hansen.

5. Ansvar for
virksomheden?

LK har været i dialog med
kommunen

.

Debatteres.

6. Planlægning
osv. af vores
seminar om
frivillighed d.
27. august?

Planen er at vi mødes kl. 10
som et ekstraordinært
medlemsmøde hvor vi lægger
planer/rammer for evt seminar,
evt noget andet. Med baggrund i
: forventninger, krav fra og til
Helios. Sofie og Lars laver
oplæg. Morgenmad. Skal
Staunsager/Bertel Haarder
“indkaldes”. til indkald, vil vi
også nævne “grafisk værksted” i
stueetagen bag scenen.
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7. Økonomi og
investeringer
(udsat fra juni
mødet)

Konkret forslag om
køb af mikrofoner
inden d. 19. august.

HHH

Oplæg om køb af mikrofoner og
receiver, 4 stk, prisen er
omkring 25 tkr men måske lidt
billigere kan fås. Der er fond på
10 tkr. AV bør overvejes som
leverandør.

Annette: økonomien ser
fornuftig ud. Energien er
billigere. El regningen falder.

8. Er der noget fra
tovholdermøde
t?

NTC
JE
HHH

Intet væsentlig at berette i denne
forbindelse.

9. Udendørs
projektor,
gebyr ved
udlejning?

Vi tager gerne 500 kroner for
udlån af projektorlampe timer",
da nye pærer er dyre og måske
svære at finde. Den blev betalt
april 2020, AV centeret, brugt.

10. Svar fra Britt på
sp. fra § 7
mødet

Bilag til orientering. til efterretning.

11. Evt. 1/ Peter er nysgerrig over for
den ingeniør gang der er hen
over store sal
2/ Vi taler om ledige
kvadratmeter bag stor sal, som
kan bruges til “grafisk
værksted”.
3/ 23/9 afholdes sponsor
arrangement: På scenen takker
Lars K sponsorere på scenen.
Johnny viser udvikling inden for
film teknologi. Herefter en lille
servering som tages med ind,
kræmmerhus. Kl. 19:30 viser
film (hemmelighed)

Næste møde 5. september.
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